
SIKH12/25

Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry
Hallituksen kokous SIKH12/2025

Aika: Tiistaina 18.3.2025, kello 16:15

Paikka: TU5, Maarintie 8, Espoo

Hallituksesta paikalla:

Puheenjohtaja Emma Uusküla

Varapuheenjohtaja Johannes Viirimäki

Rahastonhoitaja Nelli Liljasto

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Teemu Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Henri Aito

Viestintämestari Yassine Ramid

Kv-fuksikapteeni Markus Aaltio

Hyvinvointimestari Niklas Ritalahti

Teknologiamestari Simeon Pursiainen

Yrityssuhdemestari Tuomas Hintikka

Opintomestari Mikael Vatiainen

Hallituksesta poissa:

Hovimestari Tuomas Rantamäki

Hovineuvos Matilda Ahonen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 16:31.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla yli puolet

(11/13). Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.
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4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH11/25.

5. Ilmoitusasiat

KP-sitsien ilmo aukeaa!

International Food Night torstaina!

Lentokonesitsit torstaina!

Äpyjä diilataan kovaa vauhtia…

Kevät on vihdoin täällä(?)

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Pidetty kokous kaikkien toimikuntien puheenjohtajien kanssa

ja siellä mm. ideoitu jo tulevaa kähmykautta ja toimikuntien esittäytymistä.

Osallistuttu Sklubin vaihtoon ja Täffän vujuille.

Varapuheenjohtaja: Viestitelty Sätkyn kanssa heidän Otaniemen visiittiinsä

liittyen. Aprillisitsien ilmoittautuminen avattu ja täyttyi heti.

Rahastonhoitaja: Tehty rutiininomaiset tehtävät. Ei mitään uutta.

FTMK:

Kandipuoli: Perjantaina oli Fuksijäynä. Fuksien jäynät olivat todella hyviä ja

fuksit antoivat tapahtumasta positiivista palautetta. Ilmoittautuminen

ProELECin pomppupäivään on auennut. Myös uusien opiskelijoiden

uutiskirjeeseen tuleva tervehdys killalta oli hyvin vastaanotettu SCI:n puolelta.

Kv-puoli: Kokoustettu koulun kanssa tulevasta orientaatioviikosta ja edistetty

sen suunnittelua. KvTMK:n kanssa kokoustettu. Kv-fuksibileet bailattu

perjantaina. Tapahtumasivut ja -ilmot tehty ensi viikon International Food

Nightiin.

HTMK: Kokoustettiin istuvien fuksikapteenien kanssa fuksien wappusitseistä.

Hoidettu asioita ja työnjakoa tuleville SIKxInkubio sitseille. Jatkettu

KaveriPerhe-sitsien asioiden hoitoa. Eli lyhykäisyydessään hoidettu paljon

sitsien suunnitteluun kuuluvia asioita.

HVTMK: Toimikunnan kokous keskiviikkona.
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OPTMK: Istuttu Kandidaattikoulutusneuvoston kokouksessa. Tulevat kiintiöt:

ESF 65, SET 65 ja CE 40. Sössön kanssa yhteistyössä olisi tarkoitus jatkaa

Opetreffejä.

TTMK: Ei uusia kuulumisia.

YTMK: Yritysten kanssa kokoustettu.

VTMK: Yhteishaku käynnissä ja sitä kautta yritetty nyt panostaa

somenäkyvyyteen. Koulun henkilökuntaan oltu yhteydessä asian tiimoilta,

jospa heitä saataisiin videolle kertomaan syitä, miksi hakeutua ESF- ja

SET-ohjelmiin. Tämän lisäksi suunniteltu hupparin designia ja brodeerausfirma

jo tiedossa. Testikappaleet saapunee tällä viikolla. Kiltanauhoista myös tehty

designvaihtoehdot, joista pollataan SIK-kanavalle, jotta kiltalaiset voi äänestää

heille mieluisinta.

7. Hallintoasiat

7.1. Jäsenhakemukset

Hyväksyttiin liitteen 7.1 mukaiset jäsenhakemukset.

7.2. Vuosijuhlakutsut

Kannunvalajat 10.5.

Halukkaita edustajia ei ollut. Päätettiin välittää kutsu toimihenkilöille.

KTH Elektro & Medicinsk Teknik 17.5.

Siirrettiin kutsun käsittely seuraavaan kokoukseen.

7.3. Muut hallintoasiat

Ei muita hallintoasioita.

8. Talousasiat

8.1. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

8.2. Muut talousasiat

Keskusteltiin uusien ProSIK-laattojen tilaamisesta kiltahuoneelle.
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9. Muut esille tulevat asiat

Todettiin, että Potentiaalin Tasaus 105 -tirehtöörin haku olisi hyvä avata jo

lähiaikoina. Sovittiin, että Emma luo hakulomakkeen ja julkaisee sen.

Keskusteltiin hallitushärpäkkeestä. Sovittiin härpäkkeen brodeerauksen

yksityiskohdat.

Keskusteltiin yhteisestä kahvitilauksesta muiden kiltojen kanssa.

Keskusteltiin lahjasta killan kunniajäsenelle. Sovittiin, että Johannes käy

ostamassa lahjaan tarvittavan pullon.

Keskusteltiin kutsusta Athenen Kaljakrokettiin 27.4. Sovittiin, että Johannes

lähtee kokoamaan joukkuetta krokettiin.

Keskusteltiin pressujen lainaamisesta.

Johannes Viirimäki poistui kokouksesta ajassa 17:33.

Johannes Viirimäki liittyi kokoukseen ajassa 17:35.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 25.3. kello 11:00.

11. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous kello 17:36.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_______________________ _______________________

Emma Uusküla Johannes Viirimäki

Puheenjohtaja Sihteeri
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